

Rattan

Maintenance Guide



Cane-line®

Rattan

Material, maintenance, cleaning & storing

Material

Rattan is the rascal of the jungle. Rattan belongs to the palm family. Rattan is a climbing plant, that grows over trees and other plants in the rainforest.

There are about 600 species of rattan. Cane-line uses only the best and strongest for furniture production.

Sustainable

Rattan is an incredibly fast growing palm, which makes it a very sustainable material. The outer layer of the rattan plant is peeled off and used for weaving. The core of the rattan is used to make furniture, which due to its movement and flexibility enables it to create a unique and very comfortable design.

Rattan production under proper conditions

Cane-line ensures sustainability in relation to the environment and human relationship in a society, which has its roots deeply embedded in rattan. All processing is conducted in accordance with the international certifications SA8000 (social responsibility) and ISO14001 (environmental management).

Maintenance, cleaning & storing

Rattan is only for indoor use. For cleaning and daily maintenance, use a wrung cloth. Once to twice yearly clean with white soap flakes and lukewarm water wiping off extra fluid with a dry cloth.

All processing is conducted in accordance with the international certifications SA8000 (social responsibility) and ISO14001 (environmental management).

Variants



Natural
(RU)



Natural
(RU)



Natural
(RUS)



Black
(RS)



Black
(RSS)



White
(RW)

Rattan

Materiale, vedligeholdelse, rengøring & opbevaring

Material

Rattan er en slyngplante fra junglen. Rattan tilhører palmefamilien og gror på træer og planter i regnskoven. Der er ca. 600 arter af rattan. Cane-line bruger kun den bedste og stærkeste til møbelproduktion.

Bæredygtighed

Rattan er meget hurtigvoksende, som gør det til et meget bæredygtigt materiale. Det yderste lag af rattanplanten pilles af og bliver brugt til at flette med. Kernen af rattan bliver brugt til møbelproduktion på grund af dets specielle materiale og fleksibilitet, som gør det muligt at udarbejde helt unikt og meget komfortabelt design.

Rattan produktion under fornuftige forhold

Cane-line sikrer bæredygtighed i forhold til miljøet og de menneskelige forhold i det samfund, som har så dybe rødder forankret i rattan produktion.

Al forarbejdning foretages i henhold til SMETA (Social ansvarlighed-auditering via Norske Veritas) og ISO 14001 (arbejdsmiljøstandard).

Vedligeholdelse, rengøring og opbevaring

Rattan er kun til indendørs brug. Til den daglige rengøring og vedligeholdelse anbefales det at bruge en opvredet klud. En eller 2 gange årligt anbefales det at vaske møblet med lunkent vand og sæbespån og efterfølgende aftørre med en tør klud.

Varianter



Natural
(RU)



Natural
(RU)



Natural
(RUS)



Black
(RS)



Black
(RSS)



White
(RW)

Rattan

Material, Wartung, Reinigung & Aufbewahrung

Material

Rattan ist eine Schlingpflanze aus dem Dschungel. Rattan gehört zur Palmenfamilie und wächst über Bäume und andere Pflanzen im Regenwald.

Es gibt ungefähr 600 Arten von Rattan. Cane-line verwendet nur das Beste und Stärkste für die Möbelproduktion.

Nachhaltigkeit

Rattan ist eine unglaublich schnell wachsende Palme, was es zu einem sehr nachhaltigen Material macht. Die äußere Schicht der Rattanpflanze wird abgezogen und zum Weben verwendet. Der Kern des Rattans wird zur Herstellung von Möbeln verwendet, da die Beweglichkeit und Flexibilität dieses speziellen Materials es ermöglicht einzigartiges und sehr komfortables Design zu erschaffen.

Rattanproduktion unter angemessenen Bedingungen

Cane-line sorgt für Nachhaltigkeit in Bezug auf die Umwelt und die menschlichen Beziehungen in einer Gesellschaft, deren Wurzeln tief in der Rattan Produktion eingebettet sind.

Die gesamte Verarbeitung erfolgt gemäß den internationalen Zertifizierungen SA8000 (soziale Verantwortung) und ISO14001 (Umweltmanagement).

Wartung, Reinigung & Aufbewahrung

Rattan ist nur für den Innenbereich geeignet. Verwenden Sie zur Reinigung und täglichen Wartung ein ausgewrongenes Tuch. Ein- bis zweimal jährlich empfehlen wir die Möbel mit weißen Seifenflocken und lauwarmem Wasser zu reinigen und danach mit einem trockenen Tuch abzuwischen.

Varianten



Natural
(RU)



Natural
(RU)



Natural
(RUS)



Black
(RS)



Black
(RSS)



White
(RW)